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Medborgarforslag nr 7/2025 — Cykelbanatill

Vaxholm

Sammanfattning
I ett medborgarförslag inkommettill Österåkers kommun 2025-05-22 föreslås

att kommunen, ev. tillsammans med Vaxholms stad, ska anlägga en cykelbana

från Täljö/Svinnige till centrala Vaxholm.

Beslutsförslag

Kommunfullmäktiges presidium föreslår Kommunfullmäktige besluta

Medborgarförslag nr 7/2025 medges väckas och remitterastill

Kommunstyrelsen som på delegation från Kommunfullmäktige och efter

beredning av Kommunstyrelsens tekniska utskott, fattar slutgiltigt beslut med

anledning avförslaget.

Ärendet

Medborgarförslaget berör Kommunstyrelsens ansvarsområde gällande
uppgifter inom teknikområdet:

- Ansvar för kommunens uppgifter i frågor rörande allmän platsmark och

byggnader, gator och vägar, parker, lekplatser och naturreservat, skog,

parkering, hamnar, färjetrafik och industrispår,

- Svara för anläggande, reinvestering, drift och underhåll och förvaltning av

kommunala gator, vägar, gång- och cykelvägar, parker, torg, grönytor, broar,

tunnlar, belysning, hamnar, brygganläggningar, kanaler och andra allmänna

platser med kommunalt huvudmannaskap,

Medborgarförslaget berör Kommunstyrelsens ansvarsområde gällande den

översiktliga planeringen av användningen av mark och vatten,
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Förslag (endast ett ämne)"

Cykelbanatill Vaxholm
 

 

Beskrivning”
Föratt främja folkhälsan skulle det behövas en cykelbana hela vägentill
Vaxholm. Dels för att på sommaren kunna cykla dit på utflykt (samt för
Vaxholmsboratt kunna cykla hit = bra för turismen) men också för att
människor som arbetar i Vaxholm ska kunna pendla med cykel/elcykeltill
jobbet. Tyckeratt ni ska gå ihop med Vaxholms kommun ochsetill att det
finns en cykelbana hela vägen från Täljö/Svinningetill centrala Vaxholm,
då det är en risk att cykla på den smala väggrenen som finns på vägarna

nu.  


